
www.asrazadionline.ir  11  October  2021  /1443 شماره  5525 /  سال 25 / دوشنبه  19 مهر 1400 / 4 ربیع الاول
ورزشی

 آنچه در اردو شهرخودرو گذشت؛
 حمیداوی بالاخره رویت شد 

مالک شهرخودرو با بازیکنان و اعضای این باشگاه دیدار کرد.
به گزارش خبرنگار ورزشی ایلنا، شاگردان رضا مهاجری به منظور برگزاری چند دیدار 
تدارکاتی و برگزاری اردو یک هفته ای ابتدایی این هفته راهی تهران شدند.ش��هرخودرو 
که این روزها با حواش��ی مختلفی دس��ت و پنجه نرم می کند بعد از اتمام لیگ بیس��تم 
درس��ت در زمانی که مدیریت این تیم بر عهده هیات فوتبال استان بود، دوباره مالکیت 

این تیم به فرهاد حمیداوی بازگشت.
این در حالی است که فرهاد حمیداوی مالک این تیم مدت ها است به خاطر حواشی به 
وجود آمده برای هلدینگ ش��هرخودرو درگیر برخی از مسائل حقوقی شده است و مثل 

گذشته در راس امور این باشگاه حضور ندارد.
چهارش��نبه ای که گذش��ت، به نوع��ی می توان گفت ش��بی بیاد ماندنی در باش��گاه 
شهرخودرو خراس��ان رقم زد. دیدار مالک باشگاه شهرخودرو با بازیکنان و اعضا باشگاه، 
حض��ور رییس و اعضا هی��ات مدیره در کنار مدیرعامل و اعض��ا کادر فنی این مجموعه 
تسلی بخش دل داغدار دکتر فرهاد حمیداوی و خانواده بود که به تازگی در غم از دست 

دادن مادر خود به سوگ نشسته بودند.
اما این ضیافت پایانش با انتصاب عباس رجبی بعنوان قائم مقام باش��گاه، سید مهدی 
سید صالحی بازیکن و کاپیتان اسبق سپاهان، پرسپولیس، استقلال، تراکتور و تیم ملی 
بعنوان مدیر )سرپرست( و هادی عقیلی دیگر اسطوره طلایی پوشان نصف جهان و تیم 
ملی ایران بعنوان دس��تیار اول رضا مهاجری انتخاب و با حکم مس��عود معمایی منصوب 

گردیدند

مورد عجیب یحیی؛ تمدید روی تمدید
س�رمربی پرسپولیس در حالی امروز با این باشگاه تمدید کرد که پیش از این 

هم چنین اقدامی انجام داده بود.
به گزارش خبرنگار ورزشی ایلنا، باشگاه پرسپولیس ساعاتی قبل خبر از تمدید قرارداد 

دو ساله با یحیی گل محمدی، سرمربی موفق این تیم داد.
طبق آنچه در سایت رسمی باشگاه پرسپولیس عنوان شده، قرارداد گل محمدی با این 
باش��گاه تا پایان لیگ بیس��ت و یکم بود و از امروز این قرارداد دو فصل دیگر و تا پایان 

فصل بیست و سوم تمدید شد تا یحیی سرمربی سه فصل آینده سرخپوشان باشد.
این در حالیس��ت که حدود ۱۰ ماه قبل، جعفر س��میعی، مدیرعامل وقت سرخپوشان 

هم خبر از تمدید دوساله با یحیی گل محمدی داده بود.
در این خبر که آذرماه س��ال گذشته روی خروجی سایت رسمی پرسپولیس رفته بود 
عنوان شده بود قرارداد اولیه گل محمدی با سرخپوشان یک و نیم فصله و تا پایان لیگ 
بیس��تم اعتبار دارد و طی این توافق دو فصل دیگر یعنی لیگ بیس��ت و یکم و بیست و 

دوم تمدید شده است.
این دو خبر با یکدیگر همخوانی ندارند و اگر طبق خبر اعلام شده پیش از این یحیی 
تا پایان لیگ بیست و دوم قرارداد داشته است، قرارداد دو ساله امروز یحیی تا پایان لیگ 
بیس��ت و چهارم اعتبار دارد و اگر تا پایان لیگ بیس��ت و س��وم قرارداد امضا شده یعنی 

امروز قرارداد یک ساله به امضا رسیده است.

 شکست گل گهر مقابل حریف ترکیه ای 
در دیداری دوستانه

گل گهر در نخس�تین دی�دار تدارکاتی اش در اردوی ترکی�ه مغلوب حریفش 
شد.

به گزارش ایس��نا، تیم فوتبال گل گهر س��یرجان در اولین بازی تدارکاتی در ترکیه به 
مصاف ایوپ اس��پور استانبول رفت . تیم ایوپ اسپور هم اکنون در رده سوم لیگ دسته 

اول ترکیه حضور دارد.
امی��ر قلعه نویی در ابتدا اکبر منادی، مس��یح زاهدی، علیرضا آرت��ا، محمد آقاجانپور، 
شایان مصلح، مهران گلزاری، امین پور علی، مهدی تیکدری، سعید صادقی، رضا شکاری 

و یونس شاکری را به میدان فرستاد.
در نیم��ه اول با وجود آنکه گل گهر چهار موقعیت مس��لم گلزنی را توس��ط ش��کاری، 
صادقی و تیکدری از دس��ت داد، این تیم ایوپ اسپور بود که از تک حمله خود استفاده 

کرد و از روی نقطه پنالتی در دقیقه بیست و ششم به گل رسید.
گل گهر سیرجان نیمه دوم را با سه تغییر آغاز کرد.

مرتض��ی تبریزی، علیرضا علیزاده و نوید عاش��وری جایگزین امین پورعلی، تیکدری و 
سعید صادقی شدند.

در دقیقه پنجاه و هش��تم در حالیکه نوید عاش��وی تنها دروازه بان حریف را در مقابل 
داش��ت توسط مدافع حریف سرنگون شد و مرتضی تبریزی از روی نقطه پنالتی بازی را 

به تساوی کشاند.
پس از این گل و در ۳۰ دقیقه پایانی امیر قلعه نویی میلاد زکی پور، خانزاده، سهرابیان 

و بهنام برزای را نیز به ترکیب گل گهر اضافه کرد.
در ادامه بازیکنان گل گهر چند موقعیت خوب گلزنی را روی کم دقتی از دست دادند تا 

در دقیقه ۸۰ با غفلت و اشتباه فردی برای دومین بار دروازه خود را باز شده ببینند

واکنش مسی به نامزدهای اولیه توپ طلا
فوق ستاره آرژانتینی بارسلونا درباره نامزدهای توپ طلای ۲۰۲۱ و گزینه های 

که او به آنها رای خواهد داد سخن به میان آورد.
به گزارش ایس��نا و به نقل از اس��پورت،  فرانس فوتبال اسامی نامزدهای اولیه بهترین 

بازیکن جهان را برای کسب جایزه توپ طلا اعلام کرد.
مسی که خودش یکی از گزینه های اعلام شده است و شانس زیادی برای کسب این 
جایزه دارد، گفت: در تیم من یعنی پاری سن ژرمن نام نیمار و ام باپه به چشم می آید 

که من به راحتی می توانم به آنها رای بدهم.
البته جیان لوئجی دوناروما از پاری سن ژرمن هم در این فهرست به چشم می آید اما 
مس��ی به او رای نخواهد داد. او به عنوان کاپیتان تیم ملی فوتبال آرژانتین می تواند به 

سه بازیکن رای دهد که دو انتخاب او ام باپه و نیمار هستند.
مسی ادامه داد: بعد از ام باپه و نیمار باید از لواندوفسکی سخن به میان آورم که او هم 

سال بسیار خوبی را پشت سر گذاشت. کریم بنزما هم هست که او هم درخشید.
لیونل مس��ی با کس��ب ۶ توپ طلا رکورددار این جایزه بزرگ اس��ت. به نظر می رسد 
که او بازهم برای برنده ش��دن توپ طلا ش��انس بالایی دارد و م��ی تواند رکورد خود را 

بهبود ببخشد.
این جایزه در س��ال قبل به دلیل ش��یوع ویروس کرونا داده نشد و امسال قرار است به 

بهترین بازیکن سال داده شود.

از سوی سجادی؛

احکام »کلهر« و »ذوالفقارنسب« در وزارت ورزش 
صادر شد

وزیر ورزش و جوانان طی حکمی بیژن ذوالفقارنسب و سینا کلهر را به ترتیب 
به عنوان مشاور ورزشی و سرپرست معاونت فرهنگی و توسعه ورزش همگانی 

وزارت ورزش و جوانان برگزید.
به گزارش ایرنا، حمید س��جادی طی احکامی جداگانه سرپرس��ت معاونت فرهنگی و 
توسعه ورزش همگانی و سرپرست مرکز مطالعات و پژوهش های راهبردی وزارت ورزش 

و جوانان را منصوب کرد.
در ششمین جلسه شورای معاونین برگزار شد، حمید سجادی طی حکمی سینا کلهر 
را به عنوان سرپرس��ت معاونت فرهنگی و توسعه ورزش همگانی وزارت ورزش و جوانان 

منصوب و از زحمات عبدالحمید احمدی قدردانی کرد.
همچنین عبدالحمید احمدی به عنوان مشاور وزیر ورزش و جوانان معرفی شد.

وزی��ر ورزش و جوانان طی حکمی دیگر رضا نیک بخش را به عنوان سرپرس��ت مرکز 
مطالعات و پژوهش های راهبردی وزارت ورزش و جوانان منصوب و از زحمات محمدرضا 

فضلی تقدیر و تشکر کرد.
احکام »کلهر« و »ذوالفقارنسب« در وزارت ورزش صادر شد

بیژن ذوالفقارنس��ب، از پیشکسوتان فوتبال ایران نیز از سوی حمید سجادی به عنوان 
مشاور ورزشی وزیر ورزش و جوانان انتخاب شد.

و  ورزش  کل  مدی�ر  و  پیشکس�وت کش�تی 
جوانان مازندران در مورد کش�تی آزاد و فرنگی 
و همچنین وضعیت ورزش�گاه وطنی قائمش�هر 

صحبت کرد.
حس��ن رنگ��رز در گفتگو با خبرنگار ورزش��ی ایلنا 
در خص��وص عملک��رد کش��تی گیران آزاد ای��ران در 
رقابت های جهانی نروژ اظهار داش��ت: عملکرد بچه ها 
عالی بود و به همه خس��ته نباشید می گویم و دست 
آنها را می فش��ارم. هم کش��تی گیران هم کادرفنی و 
هم مجموعه مدیریتی بهترین عملکرد را داش��تند و 
ب��ا وجود اینکه تیم جوانی را راهی مس��ابقات کردیم 
ولی در نتیجه گیری هم عملکرد خوبی داشتیم و اگر 
یک جاهایی بدشانسی نمی آوردیم می توانستیم حتی 
ب��ا عنوان بهتری هم به بازی ه��ا را تمام کنیم ولی از 

همین جا به این عزیزان تبریک می گویم.
وی در مورد درخش��ش کشتی گیران مازندرانی در 
ای��ن تیم گفت: از ۱۰ کش��تی گیر اعزام��ی در اوزان 
مختلف تیم ملی کش��تی آزاد ۸ وزن را کشتی گیران 
مازندرانی تشکیل دادند و از 7 مدال به دست آمده به 
جز مدال علیرضا س��رلک ۶ مدال متعلق به بچه های 
مازندران بود و اگر استان مازندران را به طور مستقل 
در جدول و در رقابت با کش��ورهای دیگر لحاظ کنیم 
اس��تان مازندران جایگاه سوم را کسب می کند و این 
نشان از پتانسیل بالای استان در کشتی کشور دارد.

مدیرکل ورزش و جوانان اس��تان مازندران در ادامه 
عنوان کرد: در تیم ملی کش��تی فرنگی هم آقای بنا 
زحمات زیادی کش��یدند و فکر می کنم نتایج خوبی 
در انتظار تیم ما باش��د و با توجه به آنچه در المپیک 
دیدیم این تیم آینده روشنی دارد و مطمئنم بچه های 
فرنگی هم دس��ت پر بر می گردند و ب��ار دیگر باعث 

اعتلای نام ایران در جهان خواهند شد.
رنگ��رز در م��ورد ط��رح حمایتی از کش��تی گیران 
مازندرانی اظهار داشت: انشاءالله وقتی بچه های فرنگی 

هم دس��ت پر به ایران برگش��تند برای کشتی گیران 
مازنی هر دو رش��ته پنجش��نبه یک مراسم تجلیل و 
تقدی��ر از این عزیزان به عمل خواهیم آورد و هدایای 
ناقابلی هم به آنها تقدیم می شود ولی این کافی نیست 
و من از مس��ئولان وزارت و فدراسیون خواهش مندم 
که این بچه ها بیش از پیش مورد حمایت قرار دهند. 
یک کش��تی گیر باید همه دغدغه اش کش��تی باشد و 
نباید برای تامین معاش خود ش��غل دیگری داش��ته 

باشد.
وی افزود: خواهش دیگر من از مسئولان این است 
که در بخش زیرس��اختی اس��تان مازندران را بیشتر 
م��ورد حمایت قرار دهند. ما کش��تی گیران و مربیان 
خوبی در استان داریم و امروز نتیجه استعدادیابی در 
اس��تان مازندران را می بینیم و باید باور کنیم حسن 
یزدانی های کش��ف نشده زیادی در اس��تان داریم و 
نیازمن��د ن��گاه ویژه  هس��تند. من رفاق��ت دیرینه ای 

با آقای دبیر دارم و ایش��ان پیشکس��وت من هستند 
و همچنین آقای حمید س��وریان هم همیش��ه لطف 
داشتند و تا جایی که در توانشان بوده حمایت کردند 
ول��ی بازهم کافی نیس��ت و این منطقه نی��از به نگاه 

ویژه تری دارد.
مدی��ر کل ورزش و جوان��ان مازن��دران در م��ورد 
وضعیت ورزشگاه شهید وطنی قائمشهر گفت: ما پس 
از قرارداد با پیمانکار درحال بازسازی چمن ورزشگاه 
هس��تیم و در ش��ش جبهه و به صورت س��ه شیفت 
مش��غول کار هستند تا هرچه س��ریعتر این ورزشگاه 
آماده لیگ جدید شود. اخیراً باشگاه نساجی بیانیه ای 
داده و خواسته کیفیت فدای سرعت نشود و به همین 
دلیل هم ما س��عی داریم کار را با کیفیت جلو ببریم 
و عجله زیادی هم آس��یب زننده اس��ت. به امید خدا 
تلاش ما بر این است که هرچه سریعتر این ورزشگاه 

با بهترین متریال ممکن آماده بهره برداری شود.

رنگ��رز در م��ورد اینکه چرا کاش��ت چمن طبیعی 
ورزش��گاه وطنی انقدر به تاخیر افتاد هم توضیح داد: 
ما یک نهاد دولتی هس��تی و با بودجه دولتی فعالیت 
می کنیم و اختیار همه چیز در دست خودمان نیست. 
ضمن اینکه ورزشگاه وطنی سال ها با چمن مصنوعی 
فعالیت می کرده و ما هم بنا داش��تیم این چمن را با 
چم��ن مصنوعی با کیفیت و درجه یک تعویض کنیم 
و کارهایش انجام ش��د ولی یکباره فدراسیون فوتبال 
قانونی بنا کرد که طی آن استفاده از چمن مصنوعی 
در لی��گ برتر ممنوع ش��د و پ��س از آن ناچار بودیم 
کار احداث چمن طبیعی را ش��روع کنیم که این کار 
نیاز به زمان و مش��ورت و ام��ور زیربنایی و همچنین 
اعتباری داش��ت و ما با س��رعت تمام این کار را جلو 
می بریم، هرچند تاکید می کنم قرار نیس��ت کیفیت 

فدای سرعت شود.
وی در مورد ورزش��گاه ش��هدای س��اری هم گفت: 
همانط��ور ک��ه گفتم ما ی��ک نهاد دولتی هس��تیم و 
نیاز ب��ه حمایت داریم. از مس��ئولان وزارت ورزش و 
فدراس��یون فوتبال خواهشمندم همکاری بیشتری با 
ما داش��ته باش��ند و ما هم در تلاش هستیم نقایص 
ورزشگاه ش��هدای ساری را هرچه س��ریعتر برطرف 
کنیم و تیم نس��اجی هفته های ابتدایی لیگ تا زمان 
بهره بردای از چمن ورزش��گاه وطنی در این ورزشگاه 

به میدان می رود.
مدیرکل ورزش و جوانان اس��تان مازن��دران ادامه 
داد: بح��ث دیگری که وج��ود دارد نگهداری از چمن 
ورزشگاه وطنی است و با توجه به شرایط آب و هوایی 
قائمش��هر و میزان بارندگی باید بگویم احداث چمن 
۳۰ درصد کار است و 7۰ درصد نگهداری از آن است 
که کار راحتی هم نیس��ت ولی باش��گاه نساجی قرار 
اس��ت بعد از احداث چمن و بهره ب��رداری مدیریت 
چمن ورزش��گاه را بر عهده بگیرد و این مسئولیت با 

خود باشگاه است.

رنگرز: استان مازندران به تنهایی در جام جهانی کشتی سوم می شود
درآمادهسازیورزشگاهوطنی،کیفیترافدایسرعتنمیکنیم

امیر محمد یزدانی:

 امیدوارم مانند پهلوان حسن یزدانی الگو باشم
تصمیمات آجورلو در راستای آرامش خاطر سرمربی بود

برهانی: مجیدی با قهرمان کردن این تیم جواب اعتماد مدیران را بدهد

کشتی گیر وزن 65 کیلوگرم ایران که موفق شد به عنوان 
نائب قهرمانی جام جهانی دس�ت یابد، هدف خود را طلای 

المپیک پاریس عنوان می  کند.
امی��ر محم��د یزدانی که با کش��تی های جذاب خ��ود تا فینال 
رقابت های جهانی نروژ راه یافته بود، در دیدار پایانی برابر شاکیف 
روس شکست خورد تا به نائب قهرمانی این رقابت ها بسنده کند. 
او در گفتگویی که با خبرنگار ایلنا داش��ته، از مس��یر سختی که 
برای این رقابت ها پشت سر گذاشته می گوید و البته هدف بزرگی 

که برای دستیابی به طلای پاریس دنبال خواهد کرد.
یزدانی درباره دس��تیابی دو کش��تی گیر جویباری به عنوان جهانی اینط��ور صحبت هایش را آغاز می کند و 
می گوید: در مازندران و مخصوصا جویبار از گذش��ته کش��تی های س��نتی وجود داشت و جویباری ها از همان 
ابتدا علاقه بس��یار زیادی به این رشته داشتند. ش��اید جالب باشد این را بگویم که اینقدر علاقه به این رشته 
زیاد است که حتی در برخی مراسم های عروسی هم کشتی برگزار می کردند! خانواده من از ابتدا همه طرفدار 

کشتی بودند و بسیار متعصب. تاچشم باز کردیم گفتند کشتی و انتخاب دیگری نداشتیم.
وی درباره اینکه اگر وارد این رشته نمی شد، تصور اینکه در رشته دیگری به موفقیت دست یابد را می کرد، 
گفت: قطعا فوتبال را انتخاب می کردم، فوتبال را بیشتر از کشتی دوست داشتم. اما به حرف پدرم گوش کردم 
و کش��تی را انتخاب کردم. همیش��ه به دنبال بهترین بودن و برنده بودن هستم. الان هم البته از اینکه در این 

رشته کار می کنم راضی ام. الان کشتی را دوست دارم و برای من مثل عشق می ماند.
یزدانی درباره روحیه مبارزه طلبی اش و نمایش های پیش از شروع مسابقه اش نیز اینطور توضیح داد: اعتقاد 
من این اس��ت که روی تش��ک کشتی هر کشتی گیری که پرروتر ظاهر ش��ود، موفق تر است به همین دلیل 

همیشه سعی کرده ام از لحاظ روحی و روانی از حریفانم بالاتر باشم.
کشتی گیر نائب قهرمان ایران در مسابقات جهانی، درباره حرکات پشتک وارویی که در ابتدای مسابقات به 
نمایش می گذارد گفت: این حرکت را که می زنم استرسم از بین می رود. از نظر روحی و روانی روی من تاثیر 
می گذارد.  وی درباره عملکردش در مس��ابقات جهانی و خصوصا در بازی فینال که در نهایت با شکست برابر 
حریف روسی همراه بود گفت: اول کشتی همه فکر می کردند در اجرای کُنده ها امتیاز را به من می دهند، اما 
وقتی به اس��کوربورد نگاه کردم دیدم اینطور نیس��ت و امتیاز نگرفته ام این موضوع یک مقدار باعث شد شوکه 

شوم و در ادامه با فن فیتیله حریف مواجه شدم و شکست خوردم. 
یزدانی درباره ش��باهت فامیلی و البته ظاهری اش با حس��ن یزدانی نیز اینطور واکنش نشان داد: خیلی زیاد 
ب��ه من این موضوع را می گویند. امیدوارم از لحاظ فنی و کس��ب عناوین، افتخارات و اخلاق هم بتوانم مانند 
پهلوان حس��ن یزدانی الگو باش��م. وی درباره عملکرد پژمان درس��تکار به عنوان سرمربی تیم ملی کشتی نیز 
گفت: واقعا از کنار ایشان بودن لذت می برم. هم از لحاظ اخلاقی و هم از لحاظ فنی واقعا بی نظیرند و مطئمنا 
نقش زیادی در عملکرد کش��تی گیران در این مس��ابقات داشتند. در این میان نباید از نقش آقای دبیر هم به 
سادگی گذشت. آقای دبیر تا به امروز حمایت مناسبی از جهات مختلف داشته است. یزدانی در پاسخ به این 
س��وال که آیا الگوی خاصی در کشتی دارد نیز اینطور توضیح داد: اوایل دوست  داشتم مانند چند کشتی گیر 
کشتی بگیرم اما فهمیدم از کشتی خودم فاصله می گیرم و دور می شوم به همین علت روی تکنیک های خودم 
بیش��تر تمرکز کردم. نائب قهرمان کش��تی آزاد ایران در پایان مدعی اس��ت که مقام خود را در المپیک ارتقا 
خواهد بخشید: آرزوهایم حد و مرز ندارد و انسان همیشه به دنبال بیشتر و بیشتر است و من  هم دوست دارم 
در مسیر قهرمانی به بالاترین درجات برسم و قطعا هدفم طلای المپیک است. تشکر می کنم از همه عزیزانی  

که در این مسیر کنارم بوده اند و امیدوارم با تداوم این عملکرد این حمایت آنها را پاسخ دهم.

پیشکسوت استقلال می گوید اقدام آجورلو در حمایت 
از س�رمربی و تمدی�د ۳ س�اله ق�رارداد مجیدی بس�یار 

سیاستمدارانه و متفکرانه بود.
ب��ه گ��زارش ایلن��ا، آرش برهانی پیشکس��وت اس��تقلال ابراز 
امیدواری می کند با توجه به س��وابق مصطفی آجورلو در فوتبال 
ایران او بتواند با بررسی و شناخت از مشکلاتی که در این باشگاه 

موجود است، ثبات موفقی را در دوران حضورش ایجاد کند.
شرایط تیم را چطور ارزیابی می کنید؟

تصمیمات��ی که آجورلو در بدو ورودش به اس��تقلال به صورت 
فوری گرفت، ناش��ی از مطالعه او در خصوص ش��رایط تیم و شناخت خوبی بود که از وضعیت موجود داشت. 
مدیرعامل جدید می دانس��ت برای بازگشت آرامش نس��بی باید تصمیماتی در راستای آرامش خاطر مجیدی 
بگیرد و خیلی فوری این اقدامات را انجام داد. با حمایتی که آجورلو از مجیدی انجام داد و تصمیماتی گرفت 

که موجب رضایت خاطر او شد، چاره ای جز کسب بهترین نتایج را برای مجیدی نگذاشت.
انتظارات از کادرفنی بالا رفته است.

مجیدی در مقاطع قبلی که س��رمربی اس��تقلال می شد گلایه اش از این بود که تیم را خودش نبسته است. 
ح��الا او تیم را خودش بس��ته و ظاهراً هماهنگی خوبی هم بی��ن او و مدیرعامل وجود دارد تا جایی که اولین 
تصمیم��ات مدیرعامل همگی مطابق میل او باش��د؛ پس مجیدی این تیم را قهرمان کن��د تا هواداران هم از 

عملکرد او رضایت کامل داشته باشند.
تمدید قرارداد بلندمدت سرمربی را چگونه بررسی می کنید؟

اقدام آجورلو در حمایت از س��رمربی و تمدید ۳ س��اله قرارداد مجیدی بس��یار سیاس��تمدارانه و متفکرانه 
ب��ود. همانط��ور که می دانید موفقیت یا عدم موفقیت یک س��رمربی بس��تگی به همت، درای��ت و کاردانی او 
دارد و حمایت های مدیریتی که در تمام دنیا معمول اس��ت، به بینش بالا و تجربه مدیریتی مدیران معطوف 

می شود.
استقلال با مدیریت جدید می تواند به موفقیت دست پیدا کند؟

آجرلو کارنامه مدیریتی خوبی در رزومه خود دارد. اس��تقلال به دنبال یک آدم دلس��وز است؛ آجرلو هم این 
موضوع را درک می کند که ۳۰ میلیون هوادار به دنبال نتیجه تیمشان هستند. از حالا نمی توان گفت او موفق 
عم��ل می کن��د یا نه، مدیرعامل به تنهایی نمی تواند کاری انجام ده��د و نیاز به کمک وزارت ورزش دارد. اگر 

آجرلو با عزم و اراده و انگیزه باشد اتفاق های خوبی رخ می دهد. .
عملکرد تیم در نقل و انتقالات را چطور ارزیابی می کنید؟

امیدوارم تا زمان باقی مانده س��ایر خواس��ته های مجیدی برطرف ش��ود و اس��تقلال لیگ جدید را پرقدرت 
ش��روع کند. فکر می کنم اگر اس��تقلال شکل خوبی بگیرد و روی ریل بیفتد اتفاقات خوبی رقم می خورد. اگر 
استقلال هم مانند گل گهر سیرجان، سپاهان و پرسپولیس ثبات داشته باشد می توانیم شاهد یک جنگ برابر 
در لیگ جدید باش��یم، نه اینکه س��ایر رقبا در شرایط مساعد باش��ند و استقلال بدون شرایط ابتدایی در یک 

جنگ نابرابر!
استقلال مشکل زمین تمرین هم دارد.

این سال ها استقلال همواره در به در و خانه به دوش یک زمین تمرین مناسب بود و همیشه مشکل زمین 
تمرین که ابتدایی ترین امکان موفقیت یک تیم فوتبال است را داشت. آجورلو با ارتباطاتی که دارد تلاش کند 
حداقل یکی از این زمین ها، مثل تهران جنوب یا نظام آباد و ... که جز اموال این باش��گاه محس��وب می شود را 

برگرداند تا لااقل مشکل زمین تمرین استقلال برای همیشه حل شود.

ارلینگ هالن�د تلاش دارد در هر تیمی که حضور دارد ش�ماره 
یک و یک رهبر باشد.

به گزارش ایلنا، باش��گاه  های بزرگ فوتبال همه مش��تاق ارلینگ هالند 
هس��تند. همه باشگاه های طراز اول به خوبی از وضعیت او آگاه هستند و 

ستاره نروژی بازیکنی است که اغلب کوتاهی نمی کند.
بروسیا دورتموند مصمم بود تابستان گذشته او را حفظ کند و هرگونه 
پیشنهادی را که ارائه شد، رد کرد، اما اوضاع در یکم سپتامبر تغییر کرد. 
از تابستان سال آینده، بند آزادی 75 میلیون یورویی اعلام شده اجرا می 

شود و هیچ یک از طرفین درگیر آن را هرگز رد نکرده اند.
هالن��د بازیکنی اس��ت که هر هفت��ه باعث هیجان و تعجب می  ش��ود. 
قدرت بدنی و توانایی گلزنی غیرقابل انکار او را تبدیل به هدفی برای هر 

باشگاهی می کند که به دنبال تسلط بر اروپاست. 
تا کنون او ساکت مانده است و به دنبال احترام به باشگاه آلمانی است. 
اما جوان 21 س��اله می داند که زمان ترک نزدیک اس��ت. مینو رایولا به 
دنبال یک قرارداد بزرگ اس��ت و هالند می خواهد هرجا که می رود نقطه 
مرجع باش��د. او می خواهد تیم بعدی خود را به عنوان یک رهبر هدایت 

کند اما از طرف دیگر بازیکن خوب نیز حمایت شود. هالند با 68 گل در 
67 بازی برای دورتموند، جاه طلبی های بالایی دارد و دورتموند در حال 
حاضر پذیرفته اس��ت که رفتن او اجتناب ناپذیر اس��ت. یواخیم واتسکه 
اذعان داش��ت: "نگه داشتن او سخت خواهد بود. ما هر کاری که بتوانیم 

انجام می دهیم." 

جستجوی رایولا
مینو رایولا به دنبال باش��گاه جدیدی است اما خواسته های این بازیکن 
کار او را پیچیده تر کرده اس��ت. بایرن مونیخ به خرید او علاقه مند است، 

اما این ممکن است فقط یک تاکتیک باشد و مقصد احتمالی نباشد. 
چلس��ی با رایولا صحبت کرد اما دورتمون��د از جدایی هالند خودداری 
ک��رد و بنابرای��ن روملو لوکاک��و را به خدمت گرفت. بارس��لونا نمی تواند. 

منچسترسیتی و پاری سن ژرمن از نزدیک اوضاع را زیر نظر دارند. 
گازتا دلو اسپورت گزارش داده است که پاری سن ژرمن رویکردی ارائه 
کرده اما هالند مبلغی نزدیک به 5۰ میلیون یورو در هر فصل درخواست 
کرده اس��ت. رئال مادرید بیشتر روی کیلیان امباپه تمرکز کرده است که 

او را در تابستان آینده به عنوان بازیکن آزاد می خواهد.
فلورنتینو پرز آرزو داش��ت که این دو مهاج��م در مادرید با هم حضور 
داش��ته باش��ند. رایولا والدبباس را به خوبی می شناس��د و موقعیت رئال 
مادری��د در م��ورد هالند را می داند. ه��ر چه بعد اتفاق بیفت��د، راه حلی 
 چندان دور از ذهن نیس��ت و انتظار می رود که هالند به زودی دوباره در

 حرکت باشد.  

کورسجذبهالنددوبارهداغمیشود:

غولهایاروپابهدنبالستارهدورتموند

کش�تی گیر وزن 6۷ کیلوگ�رم ای�ران گفت: مربی�ان حریف فقط 
اعتراض کردند چون گرجس�تانی ها اصلا دوس�ت نداشتند به من 

ببازند.
به گ��زارش ایرنا، محمدرضا گرایی پس از پی��روزی در دیدار نیمه نهایی 
وزن 67 کیلوگ��رم کش��تی فرنگی قهرمانی جهان در اس��لو پایتخت نروژ 

اظهار داشت: دوست نداشتم در این مسابقه ببازم. با دعای مردم به فینال 
رسیدم و امیدوارم بازهم پرچم کشورم را بالا ببرم.

وی در ادامه افزود: مربیان گرجس��تانی حری��ف فقط اعتراض کردند زیرا 
اصلا دوست نداشتند به من ببازند. مربی گرجستانی حدود 5۰ ثانیه زمان 

مسابقه را از بین برد. 

پس از صعود به فینال کشتی فرنگی قهرمانی جهان؛

گرایی: گرجستانی ها اصلا دوست 
نداشتند به من ببازند


